



The smarter way to bank.



កញ្ចប់គណនី GOLD

ដំណោះស្រាយសេវាធនាគារល្អឥតខ្ចោះ សម្រាប់តម្រូវការរបស់លោកអ្នក

ជ្រើសយកស្តង់ដារដាច់ដាច់ Gold

ជ្រើសរើសកញ្ចប់គណនី Gold របស់យើងខ្ញុំសម្រាប់ដំណោះស្រាយធនាគារដ៏ពេញលេញ ដែលអ្នកអាចគ្រប់គ្រងគណនីចរន្ត និងគណនីសន្សំរបស់អ្នកជាប្រើប្រាស់ប្រចាំថ្ងៃជាច្រើនរួមមានប្រាក់រៀលខ្មែរ ដុល្លារអាមេរិក ថៃបាត និងអឺរ៉ូ។



កញ្ចប់គណនីស្តង់ដារអន្តរជាតិ



បន្ថែមខ្ទង់ដក និងចំណាយប្រាក់



ទទួលបានការប្រាក់លើគណនីចរន្ត និងគណនីសន្សំ



ជម្រើសរូបិយប័ណ្ណក្នុងស្រុក និងរូបិយប័ណ្ណអន្តរជាតិ



គណនីបុគ្គល ឬគណនីរួម

កញ្ចប់គណនីពេញលេញដ៏ល្អប្រសើរ

អ្នកអាចចាប់ផ្តើមដោយដាក់ប្រាក់ 500 ដុល្លារ បន្ទាប់មកអ្នកគ្រាន់តែរក្សាសមតុល្យក្នុងគណនីជាមធ្យម 1,000 ដុល្លារ ដើម្បីរីករាយទទួលបានការប្រាក់លើសមតុល្យរបស់លោកអ្នក ទាំងគណនីចរន្ត និងគណនីសន្សំនៃមធ្យមបាយលើការដកសាច់ប្រាក់លើសឥណទានផងដែរ អាស្រ័យលើការទទួលបានពីផ្នែកឥណទាន។

អ្នកអាចធ្វើការបញ្ជាអចិន្ត្រៃយ៍ដោយស្វ័យប្រវត្តិសម្រាប់ការបង់វិក្កយបត្រ ទៀងទាត់ ឬទូទាត់តាមមុខងារបង់វិក្កយបត្រ និង KHQR បាននៅក្នុងកម្មវិធី BRED Connect ។ វាពិតជាងាយស្រួលក្នុងការធ្វើ និងទទួលបានប្រាក់ពីក្រៅប្រទេស។ តាមពិតទៅសេវាទទួលបានប្រាក់ពីក្រៅប្រទេសគឺឥតគិតថ្លៃទាំងស្រុង!

កាតឥណទាន Visa អន្តរជាតិ

អ្នកនឹងទទួលបានកាតឥណទាន Visa អន្តរជាតិដោយឥតគិតថ្លៃ ជាមួយនឹងដែនកំណត់សម្រាប់ការដកប្រាក់បានកាន់តែច្រើនតាមម៉ាស៊ីនអេធីអិមសមត្ថភាពទូទាត់តាមប្រព័ន្ធអ៊ីនធឺណិត ការទូទាត់តាមរយៈបច្ចេកវិទ្យា contactless និងអាចដកទឹកប្រាក់ប្រើមុនទៀតផង។

សាខាធនាគារ សេវាធនាគារលើអ៊ីនធឺណិត និងកម្មវិធីលើទូរសព្ទ

ជាមួយនឹងធនាគារ ប្រេដ អ្នកនឹងមិនត្រឹមតែរីករាយជាមួយបទពិសោធន៍ធនាគារផ្ទាល់ខ្លួនដ៏អស្ចារ្យនៅសាខារបស់យើងខ្ញុំនោះទេ អ្នកនឹងទទួលបាននូវភាពងាយស្រួលក្នុងការប្រើប្រាស់សេវាធនាគារលើទូរសព្ទ និងលើអ៊ីនធឺណិតពីគ្រប់ទីកន្លែង និងគ្រប់ពេលវេលា។

គណនីកាន់តែឆ្លាតវៃសម្រាប់លោកអ្នក

ធនាគារ ប្រេដ ខេមបូឌា ផ្តល់នូវបទពិសោធន៍ធនាគារអន្តរជាតិដែលមានគុណភាពខ្ពស់បំផុត។ យើងខ្ញុំជាសមាជិកនៃក្រុមសម្ព័ន្ធជនធនាគារ BRED Group ជាសហករណ៍ធនាគារអឺរ៉ុបដែលមានទុនហិរញ្ញវត្ថុយ៉ាងក្រាស់ក្រែល ដែលធានាបាននូវស្តង់ដារសុវត្ថិភាព និងការការពារខ្ពស់បំផុតគ្រប់ពេលវេលា។

ស្វែងយល់បន្ថែមនៅថ្ងៃនេះ៖

ទូរសព្ទមកឥឡូវនេះ

ចូលមើលវេបសាយ

លោកអ្នកក៏អាចពិភាក្សាជាមួយប្រធានផ្នែកទំនាក់ទំនងនៅសាខាធនាគារ ប្រេដ ខេមបូឌា ណាមួយ។

តាមដានយើងខ្ញុំសម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម៖

